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Írásbeli kérdés !

Dr. Kövér László úr,
a Magyar Országgyűlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló tv. 42.* (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kíváno k
benyújtani Varga Mihály nemzetgazdasági miniszter úrnak

Mi minősül közpénznek ?
címmel .

Tisztelt Miniszter úr!

A sajtóban megjelent hírek szerint a Kormányzati Ellenőrzési Hivatal ellenőrzi a Magyar
Gyemmekonkológiai Hálózatot, a NAV pedig zárolta a Hálózat számláit, mivel szerintü k
szabálytalanul használtak föl közpénzt. Ez a közpénz a személyi jövedelemadókból fölajánlot t
1 %-ból származik.

Tisztelt Miniszter úr!

Ha ez közpénz, és nem magánszemélyek önkéntes befizetése, akkor a gazdasági társaságoktól a z
adó terhére nyújtott sporttámogatás ugyancsak közpénz . Ebben az esetben közpénznek minősül
például a Felcsúti Fociakadémia működéséhez és stadionépítéséhez gazdasági társaságok álta l
nyújtott sporttámogatás csakúgy, mint a F ővárosi Közgyűlés által tervezett nyolcmillió s
támogatás .

Kérdezem ezért Miniszter urat :

1. Ön szerint is közpénznek min ősül-e a Gyemekonkológiai Hálózatnak az SZIA 1%- a
terhére magánszemélyek által fölajánlott összeg?

2. Ha igen, egyetért-e azzal, hogy ekkor az adókedvezmények fejében nyújtott vállalat i
sporttámogatások szintén közpénznek min ősülnek?

3. Ha igen, hogy viszonyul ez a miniszterelnök úr azon kijelentéséhez, hogy a felcsút i
stadion kizárólag magánadományokból épül?

4. Mikor vizsgálódott legutóbb a KEHI és a NAV a Felcsúti Fociakadémián ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2013 . szeptember 30 .

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Üdvözlettel :

Varíu László
Demokratikus Koalíció
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